
 

 

ARTIKEL 47 VRAGEN 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 24 februari 2021 
 
Betreft: Art. 47 vragen van SP inzake subsidieregeling kleine energiebesparende maatregelen – deze 
brief is € 80 waard! 
 
Geachte college, 
 
Onlangs kregen we een brief onder ogen die het college op 16 februari heeft verzonden aan 
huiseigenaren in Maastricht. In de brief wordt huiseigenaren gewezen op de subsidieregeling 
www.winstuitjewoning.nl/gemeentemaastricht. Via deze regeling kunnen huiseigenaren tot 
maximaal € 80,- subsidie ontvangen voor energiebesparende producten die men aanschaft in de 
periode 16 februari tot en met 20 maart 2021.  
Uit informatie op de landelijke website van winstuitjewoning.nl blijkt dat dit initiatief zich richt op 
huiseigenaren. De fractie van de SP vindt het jammer en een gemiste kans dat huurders geen 
aanspraak kunnen maken op deze subsidieregeling. Aanschaf van spaarlampen bijvoorbeeld is een 
zaak die aan huurders wordt overgelaten, ook omdat de hoogte van de energierekening een 
verantwoordelijkheid van de huurder is. Huurders lopen nu de kans dat zij naast de subsidiepot 
grijpen, omdat hun huiseigenaar geen aanvraag indient. En het leidt ertoe dat zij met hogere vaste 
lasten blijven zitten.  
 
Naar aanleiding van de brief hebben wij de volgende vragen:  
 
1. Is de subsidieregeling ook te gebruiken door de woningcorporaties en particuliere verhuurders 

die in Maastricht woningen verhuren? 
2. Zo ja, heeft het college deze verhuurders al gewezen op de mogelijkheid om gebruik te maken 

van deze subsidiemogelijkheid en bij hen erop aangedrongen om de subsidie collectief in te 
zetten voor al hun huurders?  

3. Zo ja, tot welke actie heeft dat geleid van de particuliere verhuurders en woningcorporaties? 
4. Zo nee, is het college het met ons eens dat dit alsnog zo spoedig mogelijk dient te gebeuren? 
5. Ziet het college een mogelijkheid om deze regeling uit te breiden, zodat deze ook op huurders 

van toepassing kan zijn? Zo nee, is het college voornemens om een dergelijke subsidieregeling 
zelf te gaan invoeren? 

  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Ariane Schut, fractievoorzitter SP 

http://www.winstuitjewoning.nl/gemeentemaastricht

